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Protokół nr VI/2019 

z sesji Rady Gminy Inowłódz, która odbyła się 28 lutego 2019 r. 

w godzinach 1300 – 1415  w sali na zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 13 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

 

Udział w sesji wzięli: 

1. Pan Bogdan Kącki – Wójt Gminy Inowłódz 

2. Pan Jan Żerek – Sekretarz Gminy Inowłódz 

3. Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz 

4. Pan Kazimierz Grygiel – Kierownik Referatu Organizacyjnego 

5. Pan Marek Iskierka – Kierownik Referatu Inwestycji 

6. Pani Agnieszka Ciołak –  Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Inowłodzu 

7. Pan Jarosław Jopek - Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 

8. Pani Janina Gostyńska – Z-ca Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej 

9. Pani Renata Dąbrowicz – Kierownik Centrum Usług Wspólnych Gminy Inowłódz 

10. Pani Iwona Szczepańska –Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Inowłodzu 

11. Pani Beata Janik – Radca prawny Urzędu Gminy Inowłódz 

  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie VI sesji Rady Gminy Inowłódz VIII kadencji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.  

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad V sesji Rady Gminy Inowłódz. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

6. Informacja Wójta Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2019. 

8. Rozpatrzenie uchwały w sprawie przekazania projektu regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Inowłódz do organu 

regulującego. 

9. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

/pow. 1,6126 ha z dz. nr 6/8, 7/1, 16, 337/2 w Spale/. 

10. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

/część dz. nr 16 w Spale/. 

11. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości                                 

/dz. nr 3736/2 o pow. 0,0513 ha w Inowłodzu na dz. nr 3795/2 o pow. 0,022 ha; dz. 3795/3 

o pow. 0,0001 ha; dz. 3806/2 o pow. 0,0216 ha;  dz. 3550/2 o pow. 0,0268 ha w Inowłodzu/. 

12. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na V sesji Rady Gminy Inowłódz. 

13. Interpelacje i zapytania. 

14. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

15. Zamknięcie obrad VI sesji VIII kadencji Rady Gminy Inowłódz. 

 

Ad. 1  

Pan Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz Robert Pawłowski otworzył obrady VI sesji VIII 

kadencji, powitał wszystkich obecnych na sali oraz mieszkańców i internautów, którzy 
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korzystają z bezpośredniej transmisji w sieci. Przypomniał zebranym o obowiązujących 

przepisach z zakresu ochrony danych osobowych.  

 

Ad. 2 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji. 

Nieobecni radni Arkadiusz Łon i Marek Leszczyński usprawiedliwili swoją nieobecność.   

 

Ad. 3 

Porządek obrad został jednogłośnie przyjęty.  

 

Ad. 4  

Za przyjęciem protokołu z obrad V sesji Rady Gminy Inowłódz głosowało 12 radnych, 1 radny 

wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w okresie pomiędzy sesjami do Biura Rady wpłynęła 

następująca korespondencja:  

• wniosek przekazany od Wójta Gminy Inowłódz w zakresie wydzierżawienia gruntu 

z zabudowaniami i zapleczem w Spale, który zostanie przekierowany 

do odpowiedniego procedowania zgodnie z obowiązującymi przepisami; 

• pismo z Wód Polskich, znak WA.RET.070.2.392.1.2019 z dnia 14 lutego 2019 r., które 

mówi o przygotowaniu przez radę projektu regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków; 

• odpowiedź na piśmie (na złożony wniosek w sprawie wybudowania przejazdu 

podziemnego pod przejazdem kolejowym przy ul. Spalskiej w Tomaszowie Maz.), 

która została udzielona i przekazana radnemu Markowi Leszczyńskiemu; 

• pismo z Regionalnego Centrum Polityki Społecznej  w Łodzi, znak ZPS.071.8.2019.MK 

z dnia 4 lutego 2019 r. dotyczące kwestii wspierania lokalnych inicjatyw na rzecz 

aktywizowania osób starszych oraz promowania zaangażowania seniorów w działania 

na rzecz społeczności lokalnej; 

• pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego, znak ZN-IV.414.10.2019 z dnia 16 stycznia 

2019 r. informujące o przyjęciu oświadczenia majątkowego Przewodniczącego Rady 

Gminy Inowłódz bez uwag (wraz z kopią tego dokumentu); 

• pismo Przewodniczącej Sejmiku Województwa Łódzkiego, znak KSII.0002.3.2019 

z dnia 31 stycznia 2019 r. przekazujące Uchwałę Nr III/54/19 Sejmiku Województwa 

Łódzkiego z dnia 29 stycznia 2019 r. w sprawie przyjęcia stanowiska w sprawie 

wyrażenia sprzeciwu wobec agresji i nawoływania do nienawiści w życiu publicznym; 

• pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego, znak PNIK-I.4131.136.2019 z dnia 6 lutego 

2019 r. zawiadamiające o wszczęciu postępowania, dotyczącego legalności uchwały 

Rady Gminy Inowłódz Nr IV/25/2018 z dnia 28 grudnia 2018 r. o zmianie Statutu Gminy 

Inowłódz oraz przesłaną odpowiedź; 

• Uchwała Nr III/20/2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi 

z dnia 4 lutego 2019 r. w sprawie opinii o możliwości sfinansowania planowanego 

deficytu budżetowego w 2019 r. oraz o prawidłowości planowanej kwoty długu przez 

Gminę Inowłódz.  
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Kontynuując Pan Przewodniczący, poinformował, że we wtorki pełnił dyżury w Urzędzie Gminy 

Inowłódz w godz. 1530 - 1700. W dniu 1 lutego br. brał udział w zebraniu sprawozdawczym 

w jednostce OSP w Królowej Woli, zaś 9 lutego w XV Noworocznym Spotkaniu 

organizowanym przez Starostwo Powiatowe w Tomaszowie Mazowieckim.   

 

Ad. 6  

Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali powyższą informację                               

wraz z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Radna Ewa Korzeniewska przypomniała, że 25 lutego o godzinie 1400 minął termin składania 

ofert w przetargu niegraniczonym na budowę świetlicy wiejskiej w Spale. Zapytała ile ofert 

wpłynęło, czy zostały rozpatrzone?   

Pan Wójt odpowiedział, iż z tego co pamięta, wpłynęło 5 ofert na budowę, plus jedna na 

wyposażenie. Oferty nieco przekraczają kwotę, jaką zamawiający przeznaczył na realizację 

tego zadania w budżecie, w związku z czym przetarg został unieważniony i ogłoszony na 

nowo. W połowie marca przewidziany jest termin rozstrzygnięcia w drugim rozdaniu. Po prostu 

uznano, że w drugim ogłoszeniu jest szansa na uzyskanie jeszcze lepszych ofert.  

 

Ad. 7  

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2019.  

Pani Skarbnik poinformowała, że jeżeli chodzi o zmiany budżetu, to dokonano jednej zmiany 

po stronie dochodów i po stronie wydatków. Wynika ona z pisma Ministerstwa Finansów 

informującego o ostatecznych kwotach subwencji. Subwencja oświatowa została zmniejszona 

o kwotę 23 011,00 zł i w związku z tym został zmniejszony plan wydatków w szkołach o taką 

samą kwotę.  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 

13 radnych.  

Uchwała Nr V/35/19 i tabela głosowania imiennego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 8   

Rozpatrzenie uchwały w sprawie przekazania projektu regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków obowiązującego na terenie Gminy Inowłódz do organu regulującego. 

Pan Jarosław Jopek wyjaśnił, że ustawa o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 

odprowadzaniu ścieków zakłada uchwalenie nowego regulaminu w ww. kwestiach. Do 

momentu opracowania nowego regulaminu, obowiązuje stary. Zasada jest taka, że radni 

podejmują uchwałę o przekazaniu projektu regulaminu, odbywa się głosowanie nad projektem 

regulaminu, następnie uchwała zostaje przekazana do organu regulującego, czyli Wód 

Polskich. Wody Polskie akceptują i przekazują z powrotem do gminy, wnosząc lub nie 

poprawki i następnie rada podejmuje uchwałę o zatwierdzeniu regulaminu i przekazuje do 

organu nadzorującego jakim jest Wojewoda Łódzki. Dodał, że wszystkie zmiany zgłoszone na 

komisjach zostały zamieszczone a radni otrzymali poprawiony regulamin.     

 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 
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Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej oraz Komisja Przestrzennego 

Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury, Inwestycji i Ochrony Środowiska jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowały projekt powyższej uchwały.  

Na posiedzeniu Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu 4 radnych głosowało 

za pozytywnym zaopiniowaniem powyższego projektu uchwały, 1 radny wstrzymał się 

od głosu.  

Na posiedzeniu Komisji Rolnictwa Gospodarki Żywnościowej i Spraw Terenowych 2 radnych 

głosowało za pozytywnym zaopiniowaniem powyższego projektu uchwały, 1 radny wstrzymał 

się od głosu.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 

12 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

Uchwała Nr V/36/19 i tabela głosowania imiennego stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 9   

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości                           

/pow. 1,6126 ha z dz. nr 6/8, 7/1, 16, 337/2 w Spale/. 

Pani Janina Gostyńska wyjaśniła, iż projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie na okres nie dłuższy niż 5 lat dotychczasowemu dzierżawcy pow. 1,6126 ha 

z działek oznaczonych nr 6/8, 7/1, 16, 379/1 w obrębie Spała pod organizację „Spalskiego 

Jarmarku Antyków i Rękodzieła Ludowego” w Spale. Organ wykonawczy gminy zdecydował 

od odstąpieniu od obowiązkowego zachowania przetargowego trybu zawierania umów, 

dlatego też jest zobowiązany uzyskać zgodę rady.  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 

13 radnych. 

Uchwała Nr V/37/19 i tabela głosowania imiennego stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 10   

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości                  

/część dz. nr 16 w Spale/. 

Pani Janina Gostyńska wyjaśniła, że projekt uchwały dotyczy wydzierżawienia części 

nieruchomości z działki nr 16 na okres nie dłuższy niż 5 lat dotychczasowemu dzierżawcy – 

budynku turbiny o pow. zabudowy 48 m2 wraz z przyległym terenem o pow. 294 m2 , gruntu 

o pow. 300 m2 pod namiot oraz z działki nr 6/8 budynku WC o pow. zabudowy 49 m2 . 

Przypomniała, że w ubiegłym roku również była podejmowana uchwała w powyższej sprawie. 

Organ wykonawczy gminy zdecydował od odstąpieniu od obowiązkowego zachowania 

przetargowego trybu zawierania umów, dlatego też jest zobowiązany uzyskać zgodę rady.    

Radny Piotr Kamiński zapytał jakie będzie zabezpieczenie w umowie, jeżeli by się okazało, 

że trzeba będzie wcześniej rozwiązać umowę? 
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Pan Wójt odpowiedział, iż w umowie będzie przewidziany miesięczny termin wypowiedzenia, 

natomiast  najbardziej chodzi o sytuację, kiedy gmina miałaby przystąpić do rewitalizacji terenu 

na którym odbywają się jarmarki i działalność prowadzona przez przedsiębiorcę i wtedy 

w umowie jest również zapis, że gmina może przerwać bieg umowy na czas wykonywanych 

prac rewitalizacyjnych.     

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 

13 radnych. 

Uchwała Nr V/38/19 i tabela głosowania imiennego stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

 

Pan Przewodniczący ogłosił 10-cio minutową przerwę. Po przerwie obecnych było 13 radnych.  

 

Ad. 11   

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości                                 

/dz. nr 3736/2 o pow. 0,0513 ha w Inowłodzu na dz. nr 3795/2 o pow. 0,022 ha; dz. 3795/3 

o pow. 0,0001 ha; dz. 3806/2 o pow. 0,0216 ha;  dz. 3550/2 o pow. 0,0268 ha w Inowłodzu/. 

Pani Janina Gostyńska wytłumaczyła, że 28 czerwca 2018 r. była podjęta uchwała intencyjna 

dotycząca zamiany nieruchomości gminnych na nieruchomości Wspólnoty Gruntowej wsi 

Inowłódz. Ten projekt uchwały dotyczy podzielonych już geodezyjnie działek i przedmiotem 

zamiany byłaby działka nr 3736/2 o pow. 513 m2  na cztery działki Wspólnoty Gruntowej wsi 

Inowłódz o pow. 507 m2 . Zamian działek jest dokonywana w celu realizacji zadań własnych 

przez gminę.  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

  

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 

13 radnych. 

Uchwała Nr V/39/19 i tabela głosowania imiennego stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 12   

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższą informację radni otrzymali 

wraz z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 9  do niniejszego protokołu.  

Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań.   

 

Ad. 13   

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.   

 

Ad. 14   

Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje. 
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Radna Ewa Korzeniewska powiedziała, że na Komisji Przestrzennej były zaopiniowane 

wnioski w sprawie podjęcia uchwały o przystąpieniu do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego. Zapytała, czy nie powinien być zmieniony porządek sesji, 

tak by te punkty były ujęte? W porządku obrad Komisji było zaopiniowanie wniosków w sprawie 

podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Poświętne w Gminie Inowłódz. 

Radna zapytała, czy w tym miejscu może przedstawić stanowisko Komisji? Zwróciła się z tym 

zapytaniem do Pani Mecenas.  

Pani Beata Janik wtrąciła, że nie rozumie zagadnienia. 

Pan Przewodniczący wytłumaczył, że były to wnioski mieszkańców, które zostały 

przekierowane do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i do Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego jako wnioski dotyczące zmiany formy użytkowania, czyli opracowania planu 

zagospodarowania przestrzennego na działki. 

Radna Ewa Korzeniewska dodała, iż Komisja Przestrzenna pracowała nad tym ostatnio, 

na swoim posiedzeniu, opiniowała te wnioski. 

Pani Beata Janik kontynuując swoją wypowiedź, zapytała, czy teraz Komisja Przestrzenna 

wnioskuje o podjęcie jakiejś uchwały, czy tylko to były rozmowy na temat zagadnień? 

Pan Wójt wyjaśnił, iż te wnioski powinny być w konsekwencji przedmiotem podjęcia uchwały 

o przystąpieniu, bądź nie do planu miejscowego, natomiast takie uchwały przygotowane 

zostaną na najbliższą sesję. W związku z tym, że to nie są proste zagadnienia, czasami 

wymagają wyjazdu w teren, czasami wymagają omówienia na dwóch albo trzech 

posiedzeniach Komisji - są zgłaszane możliwie jak najszybciej, na pierwszej komisji, co nie 

jest równoznaczne z tym, że na najbliższej sesji muszą być przedmiotem obrad. To wymaga 

często jeszcze dodatkowych opinii, uzgodnień i dlatego najprawdopodobniej na sesję 

marcową zostaną one przedstawione jako projekty uchwał. 

Kończąc tę dyskusję Pan Przewodniczący zapewnił, iż wnioski, które zostały wypracowane 

przez Komisję zostaną  w formie pisemnej przekazane do Pana Wójta do dalszego 

procedowania.  

W dalszej części obrad Pan Przewodniczący poinformował, że między sesjami odbyło się 

posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i poprosił Przewodniczącego tejże Komisji 

o przedstawienie krótkiej informacji z jej przebiegu. 

Radny Piotr Krotosz powiedział, że w dniu 12 lutego br. Komisja zebrała się dwukrotnie. 

Wszystkie wnioski, które zostały skierowane przedyskutowano i zostanie uruchomiona dalsza 

procedura tworzenia dokumentacji do nich. 

Pan Przewodniczący dodał, że chciałby w formie informacji odnieść się do korespondencji 

z którą radnych zapoznawał, czyli sprawy zastrzeżeń do statutu. Zaproponował, by zespół 

może w składzie pięcioosobowym – tzn. Prezydium Rady plus 2 lub 3 Przewodniczących 

Komisji lub osoby, które chciałyby wziąć udział w pracach, w oddzielnym trybie zostaną 

poinformowani o dacie takiego spotkania, ponieważ przyjęty statut wymaga jeszcze 

dopracowania i trzeba go będzie poddać pod obrady na jednej z najbliższych sesji.    

Pani Jadwiga Warczyk wnioskowała o ustawienie tablicy informacyjnej na skrzyżowaniu 

dróg przy dawnym sklepie GS w Brzustowie. Dodała, że ma taką tablicę z demontażu, 

z zamykaną gablotą i po uzgodnieniu z Panem Wójtem i właścicielem gruntu można by 

ją zamontować.  

Ponadto wnioskowała o uzupełnienie ubytków w nawierzchni drogi biegnącej za torami 

kolejowymi w Brzustowie, za zabudowaniami w stronę lasu.    

  

Na zakończenie głos zabrał Pan Wójt, który poinformował, że w miesiącu kwietniu, jak co roku 

będzie prowadzona akcja sprzątania gminy. Podkreślił, że jest to problem odwieczny 
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i paradoksalnie, tych śmieci co roku jest coraz więcej. Zachęcał radnych i sołtysów 

do zaangażowania się w akcję. Następnie odniósł się do kwestii wiosennej naprawy dróg, 

informując, że lada moment rozpoczną się prace remontowe i naprawcze. Poprosił radnych 

i sołtysów o stały kontakt (z Kierownikiem Referatu Komunalnego), ponieważ są oni najlepiej 

zorientowani w zakresie takich napraw w poszczególnych miejscowościach. W dalszej części 

Pan Wójt zaprosił wszystkie panie na Gminne Obchody Dnia Kobiet, które odbędą się 8 marca 

o godz. 1700 w sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej  w Inowłodzu. Zaapelował też do 

panów o mobilizację i pomoc w organizacji tej imprezy.       

 

Radna Ewa Korzeniewska wnioskowała o zaktualizowanie strony www.inowlodz.pl 

w części Rada Gminy.  

  

Ad. 15 

Pan Przewodniczący zamknął obrady VI sesji VIII kadencji Rady Gminy Inowłódz o godzinie 

1415.       

 

 

  

          Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz 

 

             Robert Pawłowski 
 

 

 

 

Protokołowała:   

Małgorzata Mierzwa 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zgodnie z art. 20 ust 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tj. Dz. U z 2018 r. poz. 994 z późn. 
zm.) nagranie z sesji dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Inowłódz oraz na stronie internetowej 
Gminy Inowłódz.  

http://www.inowlodz.pl/

